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Protokół Nr 1.2017 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej V kadencji  

odbytego w dniu 24 stycznia 2018 r. godz. 7:30 

 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej uczestniczyli jej członkowie według załączonej listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a także osoby zaproszone zgodnie z listą 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. Nieobecna 1osoba: pani Aneta 

Bławat (nieobecność usprawiedliwiona).  

 

Posiedzenie komisji otworzyła i przewodniczyła obradom pani Maria Serwinowska – Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej oznajmiając, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność 

posiedzenia. W chwili rozpoczęcia posiedzenia nieobecny pan Tomasz Staniek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej za 2017 rok. 

3. Przedstawienie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018. 

4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiaty w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r., 

c) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2018 r., 

d) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

5. Sprawy organizacyjne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała czy wszyscy członkowie komisji otrzymali zaproponowany porządek 

obrad. Członkowie komisji potwierdzili otrzymanie projektu porządku obrad. 

 

Następnie pani Przewodnicząca zapytała czy są uwagi lub inne propozycje. 

W wyniku braku uwag zapytała, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

,,Za” –3 głosy, ,,przeciw”- 0 głosów, ,,wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Kontynuując pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 3 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 
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Ad.2. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Komisji Rewizyjnej za 2017 rok. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, iż wszyscy członkowie komisji otrzymali w materiałach na 

dzisiejsze posiedzenie sprawozdanie z realizacji planu pracy komisji za 2017 rok. Członkowie komisji 

potwierdzili, że zapoznali się z powyższym sprawozdaniem. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma uwagi do niniejszego sprawozdania.  

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu sprawozdania. 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

sprawozdania, który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 3 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad.3. Przedstawienie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2018. 

Pani Przewodnicząca przedstawiła projekt planu pracy na 2018 rok nadmieniając, iż jest to plan 

ramowy, który może w każdej chwili zostać zmieniony i w miarę potrzeb dostosowany do danej 

sytuacji, po czym zapytała czy są uwagi lub inne propozycje.  

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem zaproponowanego projektu planu 

pracy komisji. 

Przedłożony projekt planu pracy został przyjęty jednogłośnie. Przedmiotowy materiał stanowi  

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 3 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 3 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiaty w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

W tym momencie na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek (godz. 7:40). Od tej pory posiedzenie 

toczyło się w obecności 4 osobowego składu komisji. 

 

Pani Zofia Rusak - Skarbnik Powiatu omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2018-2034, które wynikają ze zwiększenia planu dochodów budżetu 

na 2018 rok o kwotę 1.610.137 zł i zwiększenia planu wydatków budżetu na 2018 rok na kwotę 

1.610,137 zł. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 
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Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmiana 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 r., 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2018 r., 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwał w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie za 2018 r. 

 

Wobec braku uwag i pytań, zapytała kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu uchwał 

planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2018 rok. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, iż wszyscy członkowie komisji otrzymali projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. Dodała, iż w projekcie 

planu kontroli znajdują się tylko dwie kontrole problemowe, gdyż jest to rok wyborczy. Następnie 

zapytała czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytała, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu 

uchwał w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2018 rok. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt 

planu kontroli, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 4 członków komisji na ogólną liczbę 5. 

„Za” – 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Ad.5. Sprawy organizacyjne. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania w realizowanym 

punkcie posiedzenia. 



OR - II.0012.4.1.2018 

Protokół Nr 1.2018 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej– V kadencji odbytego w dniu 24 stycznia 2018 r. Strona 4 

 

 

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek, który poinformował, iż złożył do 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie, a konkretnie wniosek dotyczący zajęcia stanowiska 

w sprawie wyboru wariantu projektu Budowy obwodnicy Opatowa w ciągu drogi ekspresowej S74 

i drogi krajowej nr 9 i podjęcia uchwały rady powiatu. Dodał, iż z raportu z konsultacji 

społecznych przeprowadzonych w dniu 20 lipca 2017 r. przez Generalną Dyrekcję Dróg 

Krajowych i Autostrad w Kielcach wynika, że spośród przedstawionych 3 wariantów przebieg 

trasy obwodnicy największą akceptację uzyskał Wariant 1, który jest niemal identyczny 

z projektem ukończonym w 2011 roku. Pan radny Tomasz Staniek powiedział, iż akceptacja tego 

wariantu była wyrażana na spotkaniu i jest powszechnie aprobowana przez mieszkańców. Dodał, iż 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Kielcach, wymyśliła oszczędnościowy 

Wariant 1A, który polega na tym, iż trasa przebiegu obwodnicy jest podobna do Wariantu 1 

(projekt z 2011 roku) z tym, iż zlikwidowane są bezkolizyjne skrzyżowania, które zastąpiono 

pięcioma rondami na odcinku 16 km. Radny nadmienił, iż jadąc obwodnicą, a co trzy km jest 

rondo i jest to projekt oszczędnościowy. Uważa, iż Rząd ma pieniądze na w/w projekt i w związku 

z tym prosi o pozytywne stanowisko w w/w temacie. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Świątek, który zaproponował, aby dla radnych zostały 

skopiowane materiały dotyczące zajęcia stanowiska w sprawie budowy obwodnicy Opatowa celem 

zapoznania się. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu, wobec czego pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do 

realizacji ostatniego punktu posiedzenia. 

 

Ad.6. Zamknięcie posiedzenia. 

Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.7:50). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

Maria Serwinowska 

 


